
Åpen protokoll fra styremøte nr. 7 S.315.

Tveita Borettslag Tirsdag 14. mai 2012 kl. 16.45

Innkalling til: Wenche Nikolaysen, Anna Beskow, Jostein Elle, Gerd Hermanrud, Per Andersen, Erna Bodil Syberg og Bjørg Imsland

Forfall:

**Fra forretnings-
fører:**

**Øvrige
deltakere:** Ole Morten Øversjøen.

Referent: Ole Morten Øversjøen

Bespising: Det serveres enkel varm bespising ved møtets begynnelse.

SAK NR. OVERSIKT:

- 051/12 Godkjenning av protokoll fra styremøte den 10. april 2012
- 052/12 Godkjenning av åpen protokoll fra styremøte den 10. april 2012
- 053/12 Økonomi – regnskap pr 30.4.12
- 054/12 Prosjekter
- 055/12 Renholdere – oppsigelse av renholdere
- 056/12 Renhold i NV1 - prosjekt
- 057/12 Grøntområdet nord for NV1 og busker/kratt i tilknytning til tregarasjene
- 058/12 Barnehagen
- 059/12 Avtale om kabel-TV – innhenting av nye tilbud.
- 060/12 Eventuelt

SAK NR.: OVERSIKT:

- 051/12 Godkjenning av protokoll fra styremøte den 10. april 2012

Siste styreprotokoll nevnt over gjennomgås og godkjennes.

Vedtak: Godkjent.

052/12 Godkjenning av åpen protokoll fra styremøte den 10. april 2012

Siste styreprotokoll nevnt over gjennomgås og godkjennes.

Vedtak: Godkjent.

053/12 Økonomi – regnskap pr 30.4.12

Gjennomgang av regnskapet pr 30.4.12

Vedtak: Tatt til orientering, ingen store avvik utover kostnader i forbindelse med fyring og dette skyldes periodiseringer.

054/12 Prosjekter

Det orienteres fra prosjektene.

Vedtak: Tatt til orientering.

055/12 055/12 Renholdere – oppsigelse av renholdere

Oppsigelse av renholderne er overlevert og det er mottatt svar fra deres organisasjon om krav om forhandlingsmøte.

Vedtak: Tas til orientering.

056/12 Renhold i NV1 - prosjekt

Mottatt muntlig klage på at renholdet i NV1 ikke er bra nok i forbindelse med prosjektet.

Saken drøftes.

Vedtak: Driftskontoret kontakter SANS Bygg og innskjerper dette. Videre så innskjerpes renholdet av egne renholdere i de områdene de skal rengjøre.

057/12 Grøntområdet nord for NV1 og busker/kratt i tilknytning til tregarasjene

Hva skal gjøres med disse områdene?

Vedtak: Området nord for NV1 skal tilbakestilles av fasadeprosjektet og i tillegg dekkes dette området av grøntprosjektet (husbank). Området i tilknytning til garasjene er ikke berørt i forhold til nåværende planer.

058/12 Barnehagen

Tilbakemelding fra barnehagegruppen etter første møte.

Vedtak: Det ble informert om de forskjellige alternativene som var foreslått til GF 2012 og tidligere forslag. Tatt til orientering. Det tas sikte på å gjennomføre ekstraordinær GF den 19. juni 2012, med beboermøter i forkant den 11, 12 og 13. juni 2012.

059/12 Avtale om kabel-TV – innhenting av nye tilbud

Kravspesifikasjon utarbeidet og overlevert til tre tilbydere - GET, Alt i boks og Canal Digital. Det er gjennomført felles møte for gjennomgang av kravspesifikasjon og en kort befarng.

Vedtak: Tatt til orientering.

060/12 Eventuelt**Henvendelse fra beboer**

Hvordan skal sykkelrommet i inngangspartiet forvaltes?

Vedtak: Det sees på om det er flere sykler som kan fjernes og det oppfordres til beboerne i neste rundskriv om å fjerne sykler som ikke brukes daglig og sette disse i bod eller sykkelrom i egen etasje.

Henvendelse fra beboer – parkeringsoblat til leilighet.

Beboer mener han betaler for 2 plasser siden han leier en samt at han har plass ute da han har 1-roms leilighet. Beboer ønsker to blå oblater til sine biler.

Vedtak: Beboer får utlevert ett blått og ett rødt oblat til sine biler. Oblatene folieres slik at han kan velge hvilken bil som skal benyttes til de respektive steder.

Mottatt brev fra beboer vedr. eierskap av to andeler.

Beboer ber om litt mer tid da prosessen tar noe lenger tid enn det som er gitt i brev fra borettslaget.

Vedtak: Tidligere vedtak og skriv opprettholdes.

Møtet ble hevet kl.: 21:30
Neste møte: 4. juni 2012

Wenche Amicolayer Gerd Hermandrud
Björg Inslund Anna Bekkou
Einar B. Syberg Jost Eide
Per Andersen

